
Zápis z jednání komise Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj  

Číslo jednání: 1/24 

Datum konání: 17.1.2024  

Přítomni: Hana Čížková (předsedkyně), Amália Klímová, Josef Straka, Barbora 

Stýblová 

Omluveni: Veronika Jáně, koordinátorka  projektu Zdravá městská část a MA21 

Jednání se konalo v Kulturně komunitním centru, Náchodská 754 od 17 hodin 

 

Body jednání: 

1. H. Čížková předala členům komise výčet akcí MA21 realizovaných 

v roce 2023. Komise se shodla, že je nutné hledat způsoby, jak informace 

o akcích dostat ve větší míře k lidem. V příloze je seznam zaslaný 

koordinátorkou Zdravé Dvacítky V. Jáně. 

2. Plánované březnové setkání s občany (zhruba v oblasti křížení ulic 

Otovická a Chodovická), které na listopadovém jednání komise navrhla pí 

Klímová, je zatím bez odezvy z MČ. Bez souhlasu RMČ a příslibu účasti 

z řad zastupitelů nemá význam takovéto setkání organizovat. 

3. V následné debatě bylo konstatováno, že aktivní a smysluplné činnosti 

komise Zdravá Dvacítka brání absence zástupce samosprávy a 

plnohodnotného tajemníka/ce komise. Ti by měli, tak jak je tomu v jiných 

komisích MČ, napomáhat realizaci záměrů komise. To se bohužel neděje 

a jednání tak částečně postrádají smysl. 

4. Závěrem se členové komise shodli na požadavku jmenovat tajemníka 

komise Zdravá Dvacítka, a to v souladu s Jednacím řádem komisí Rady 

MČ Praha 20, čl. 1 odst. 2.  

 

 

Termín příštího jednání: středa 21.2.2024 od 17 hodin v Komunitním centru HP 

Zapsala: Hana Čížková 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


